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VETOOMUS HAAPAVEDEN KAUPUNGIN KAUPUNGINVALTUUSTOLLE 

Arvoisat päättäjät! 

 

Me Haapaveden lukion ja yläkoulun oppilaat ja opiskelijat olemme kuulleet, että 

uuden koulun pihalle suunniteltu hiekkatekonurmikenttä on mahdollisesti jäämässä 

pois kouluhankkeesta kaupunginhallituksen pitäessä sitä ei-tarpeellisena. Me 

kouluilla olemme kuitenkin sitä mieltä, että kenttä tulisi tarpeeseen ja se täytyy 

ehdottomasti sisällyttää kouluhankkeeseen. 

 

Koulumme ovat mukana Liikkuva koulu -ohjelmassa, ja kentän rakentaminen 

helpottaisi siihen panostamista. Yläkoulun ja lukion läheisyydessä on kyllä useita 

liikuntapaikkoja, kuten urheilukenttä, mutta ne ovat liian kaukana esimerkiksi 

välituntiaktiviteetteja varten. Nuoret myös liikkuvat koko ajan vähemmän ja nuorten 

kunto huononee, joka näkyy konkreettisesti esimerkiksi siinä, että varusmiesten 

kunto on selkeästi huonompi kuin ennen. Jos kenttä jätetään rakentamatta ja siten 

evätään nuorilta mahdollisuus helposti toteutettavaan arkiliikuntaan, ei tämä 

ainakaan auta asiaa. Koulu on rankkaa, ja kaikilla ei välttämättä ole aikaa tai 

energiaa harrastaa liikuntaa koulupäivän jälkeen. Tämän takia olisi ehdottoman 

tärkeää tarjota nuorille paikka ja mahdollisuus harrastaa liikuntaa koulupäivän 

aikana. Jopa kymmenen minuutin mittainen liikuntahetki on paljon parempi kuin 

samat kymmenen minuuttia vietettynä istuen ja puhelimen näyttöä tuijottaen. Myös 

koulujen opiskelijoilta on tullut konkreettista palautetta asiaan liittyen, ja merkittävä 

enemmistö kokee kentän tarpeelliseksi sekä haluaa lisätä liikuntamahdollisuuksia 

koulun välituntipihalla. 
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